

Dallas Chinese Community Center March 2018

Visit our website

Join Our Mailing List!



Forward to a Friend

A Center Dedicated to Promoting Chinese Culture and Community Services

All events listed are open to public

Our Upcoming Events:

March 3, 2018 (Saturday) 10:30 AM Chinese Painting and Calligraphy Exhibition 中華書畫特展

The Chinese Society of the Southern US and the Dallas Chinese Community Center will be holding a "Chinese Painting and Calligraphy Exhibition." The opening ceremony will be held at the Center on Saturday, March 3 at 10:30 am. The exhibition will be present from March 3 to March 16.

由美南中華書畫藝術學會及本中心聯合舉辦"中華書畫特展",訂於三月三日上午十點卅分在活動中心舉行開幕儀式,將以蔣宋美齡女士的繪畫為主以及近代書畫家的書法或水彩畫為輔,此次畫展將從三月三日至三月十六日。

March 10 (Saturday) 2:00 PM

Eye Care Seminar

眼科保健專題講座

An eye care seminar led by Dr. YuQuang He will be held in the Conference Room at 2:00pm on Saturday, March

10. Dr. YuQuang He is a Professor and Retina Surgeon at UT Southwestern. He will discuss about common eye conditions that people face when they age. He is a member of the Alliance of North American Chinese Physicians.

何字光醫師(Dr. YuQuang He)是本地非常傑出的眼科視網膜手術專業醫師,執業於UT西南大學醫院,他是「北美華人醫師聯盟」會員。應本中心之邀特於三月十日(星期六)下午二點在中心會議室舉辦一場眼科保健專題講座,使大家能瞭解各種隨著年齡增長老化可能造成的視覺退化和病變,以及如何防護和治療等等...。現場亦將儘力為聽眾解答各種眼睛健康保健問題。歡迎大家踴躍參加!



March 18 (Sunday) 10:30 AM

Rehearsal for the Children's Chinese Singing Competition

兜童歌唱比賽彩排試音

Rehearsal for the Children's Chinese Singing Competition will be held from 10:30am - 12:30pm. To the parents of the participants: please email the two songs your child will be singing in mp3 format by March 22 to liyulee20@hotmail.com. Thank you!

本中心將在三月十八日週日上午十點卅分至下午十二點卅分舉辦兒歌比賽彩排試音,請參加兒歌比賽小朋友的家長

March 24 (Saturday) 10:00 AM Children's Chinese Singing Competition

兒童歌唱比賽



Our 8th annual Children Chinese Singing Contest will be on March 24. For the competition, the children can compete as individuals or groups in a specific age division. Registration is \$15 per person.

To register: Please go to the DCCC to get the form or download it from the website. Bring the filled out form and registration fee (\$15) to the center or send it by mail to DCCC with a check. For more information, please visit our website.

請即日起向華人活動中心聯繫報名,並請至活動中心領取表格或至活動中心網站下載報名表,填寫後連同報名表及報名費(\$15)郵寄至中心。

March 31 (Saturday) 11:00 AM

Children's Medicaid, CHIP, and Obamacare Special Enrollment Seminar

兒童和孕婦醫療補助及歐巴馬健保特殊申請講座

The Asian American Cancer Care Services and the Dallas Light and Salt Association will hold a Children's Medicaid, CHIP, and Obamacare special enrollment seminar at the Dallas Chinese Community Center. The speech will be presented by a federal government certified navigator.

亞美健康關懷服務(AACCS)和達拉斯光鹽社(DLAS)將在本中心舉辦低收入家庭兒童健康保險 (Children's Medicaid)、孕婦醫療補助 (CHIP Perinatal) 及歐巴馬健康保險特殊申請的講座,由聯邦政府認證的導航員主講。

April 21 (Saturday) 11:00am - 2:00pm

Asian American Culture Festival at DFW Chinatown in Richardson

美食文化園遊會-- 各式美味小吃攤位、文化及童玩遊樂

Eat authentic and delicious food, watch cultural performances, and enjoy cultural activities like origami and Chinese Yo-Yo! There is fun for all ages including a kid zone with games and pictures.

Thank you to all our sponsors and supporters including中華民國僑務委員會及, City of Richardson, Cathay Bank and State Farm.

If you would like to participate and have a booth at the event, please contact DCCC at 972-480-0311.

For more information, please visit our website.



Looking Back on our Events:

February 10, 2018 (Saturday) 10:30am Professor Perry Link Lecture

北德州文友社文學講座

Organized by the Dallas Chinese Community Center, North Texas Chinese Literary Society, and SMU East Asia Research.

感謝北德州文友社、SMU東亞研究部門所有參加文學講座的朋友們,謝謝支持。



February 17, 2018 (Saturday)

Chinese New Year Celebration at DFW China Town Shopping Center

本中心與中國城舉辦慶祝春節新年活動



There was a Chinese New Year Celebration at the DFW China Town Shopping Center with Dragon and Lion Dance performances.

二月十七日慶祝農曆春節活動,自上午十點起在中心大廳由中華社團聯誼會舉辦的新春團 拜,以及中午中國城商場的精彩舞龍和舞獅表演的新年活動。

February 17, 2018 (Saturday)

Chinese New Year Festival at Crow Collection of Asian Art 中心應邀參加 Crow Collection of Asian Art 舉辦農曆新年慶祝活動

At DCCC's booth at the Crow Collection of Asian Art's Chinese New Year Festival, people had the opportunity to take pictures with volunteers dressed in traditional Chinese clothing and to take one souvenir calligraphy piece to decorate your home!

活動中心於二月十七日上午十一點至下午七點應邀參加由達拉斯Crow Collection of Asian Art 舉辦的慶祝農曆新年活動。

February 24, 2018 (Saturday) 2:00 - 4:00PM Passport Service for Taiwan Citizenship

行動領務服務

The Taipei Economic and Cultural Office brought their mobile Passport Service to the DCCC.

駐休士頓台北經濟文化辦事處於二月廿四日下午二時應達拉斯華人活動中心的邀請,至本中心為現場近七十位僑胞 解答有關護照、簽証、文件證明及有關兵役等方面的疑問,並提供領務收件服務。

Save the Dates for Upcoming Events:

5/5 Children's Drawing Competition 兒童繪畫比賽

5/11 Children's Speech Competition 兒童演講比賽

5/19 Art Camp - Calligraphy Chinese painting watercolor origami書法 國畫 水彩 摺紙

Our gratitude goes to our generous sponsors for various programs which are listed below in alphabetical order: Blue Cross and Blue Shield of Texas, Cathay Bank, Community Foundation of Texas, Neiman Marcus, Richardson Arts Commission, State Farm, Texas Instruments and many other individual and corporate donors

All details for courses and future event registration, please contact DCCC. 欲登記註冊課程和活動. 請直接與中心連絡